

院長夜話 6/11/2007

Head's Night Talk



院長馮國培教授回答同學的發問，令聯合同學更清楚書院的最新發展。

Professor Fung Kwok Pui, College Head answering the questions from UC students, enhancing students' knowledge in recent College development.

夜話後，馮院長與同學合照及享用糖水。

Professor Fung posed a group photo with all participants in the Night Talk and enjoyed sweet soups with students.



駐院藝術家城市當代舞蹈團——

雙人舞及接觸即興之夜 8/11/2007

UC Artists-in-Residence, City Contemporary Dance Company - Partnering Skills and Improvisation



在駐院藝術家城市當代舞蹈團導師的帶領之下，參與者全情投入，載歌載舞。

All participants enjoyed the wonderful dance under the coaching of the instructors of City Contemporary Dance Company, the UC Artists-in-Residence.

書院「師生共膳計劃」 12/11/2007

“United College Dinner”

院長馮國培教授致送紀念品予書院導師黃鉅鴻先生，感謝他為共膳計劃主持以「政府的思考術」為題的短講。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting souvenir to Mr Jeremiah Wong, College Tutor, thanking him to conduct the talk during the dinner on the topic of “Why Government Thinks the Way it Thinks”.



逾九十位聯合書院文學院及工程學院的師生參與是次共膳計劃。

More than 90 teachers and students from Faculties of Arts and Engineering joined this United College dinner.

聯合書院校友會 - 聯合共聚 7/11/2007

UC Alumni Association - UC Get Together



書院校友會會長張煊昌博士(左)、校友會理事會主席李國忠先生(右)與嘉賓講者聯合書院校董譚偉豪博士合照。

Dr Thomas H C Cheung, President of the College Alumni Association (left),

Mr Simon Lee, Chairman of UC Alumni Association Council (right), posed a group photo with the guest speaker, Dr Samson Tam, College Trustee.



嘉賓講者聯合書院校董譚偉豪博士與聯合校友分享天使投資者心得。

Dr Samson Tam, College Trustee, shared with UC Alumni on the tips of “Angel Investors”.

新任教職員歡迎午宴 14/11/2007

Welcoming Luncheon for New Staff



院長馮國培教授邀請新加入聯合書院的教職員與書院院務委員及行政人員共晉午宴，並拍照留念。

Professor Fung Kwok Pui, College Head invited UC new staff to welcoming luncheon with UC Fellows and Administrative Staff and posed a photo after the lunch.